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1. napirend 

Gál András Levente elnök köszönti az elnökség tagjait, megköszöni, hogy elfogadták 

a felkérést. Felkéri a főtitkárt, hogy mutassa be az MVSZ és a titkárság dolgozóit. 

Az elnök felkéri az elnökség tagjait rövid bemutatkozásra, és jó munkát kíván a 

jövőben. 

Az elnök kiemeli, hogy fontosnak tartja az elnökség munkamódszerének előzetes 

tisztázását a hatékonyság érdekében az alábbiak szerint: 

Mivel a feladatot mindenki társadalmi munkában, és a sport jegyében végzi, ezért ún. 

bajtársi, összetartó hozzáállást kér a tagoktól.  

Fő kérése, hogy az elnökség a feladatokra koncentráljon, ne egymásra és személyes 

kérdésekre. 

Kihangsúlyozta, hogy álláspontja szerint minden egyes elnökségi, FB tag elsősorban 

szövetségi delegált, csak másodsorban klubdelegált.  

Elmondta, hogy célja, az MVSZ presztízsben, anyagiakban történő erősödése, mely 

a klubok emelkedését is hozza majd magával.  

Az elnök önálló feladatok mentén végzett munkát kér a tagoktól és kialakítja a 

határidőkkel megadott feladatkiadás, számonkérés rendszerét.  

Hangsúlyozta, hogy az elektronikus, ellenőrizhető kommunikáció híve. Jelezte, hogy 

a hosszabb, összetettebb kérdések tárgyalására az elnökségi üléseken nem lesz 

lehetőség. Ezeket előzetesen munkacsoportokban kell előkészíteni. 

Az elnökségi ülések állandó meghívottjai az elnökségi tagokon kívül Dr. Magyar 

Balázs, Dr Takács István FB elnök, Szoják Balázs főtitkár. A szakbizottsági vezetők 

egyes kapcsolódó napirendi pontokhoz kapnak meghívást.  

 

2. napirend 

Az elnök összefoglalja a május 17-i közgyűlés előkészítésének fázisait és 

dokumentumait, melyet a tagok a megválasztást követően kaptak meg. 

Szoják Balázs főtitkár részletes tájékoztatást tart az elmúlt év anyagi helyzetéről és 

gazdálkodásáról a kiküldött pénzügyi beszámoló alapján. Hangsúlyozza, hogy az 

elmúlt év jóval nehezebb pénzügyi és gazdasági környezetben telt, melyet tovább 

nehezítettek a Szövetség nem befolyt követelései. 

Majd ismertette a jelenlegi anyagi helyzetet, melyben jelezte az elnökség felé, hogy a 

nehezen befolyó tagdíjak és az olimpiai felkészülés költségei miatt a szövetségnek 

cash flow problémái vannak. Kiemelte az idei év feladatai mellett, hogy a szövetségi 



eszközpark (motorosok) alkalmassága és száma a működésképesség határán van 

melyre az idei évben megoldást kell találni. 

Az elnök megköszönte a tájékoztatást. A 2012 évi szakmai és pénzügyi tervvel 

kapcsolatosan kérte az elnökséget, hogy a rövid határidők miatt május 4-ig jelezzék 

írásban elképzeléseiket az elnökségi munkájukkal és feladatukkal kapcsolatosan, 

hogy ezek még beépítésre kerülhessenek kiegészítésként a májusi közgyűlés 

kiküldött anyagaiba.  

Az elnökség a következő elnökségi ülés időpontjául 2012. május 8. 17.00 órát 

határozott meg, melynek meghívója május 02-án kerül kiküldésre az ünnepek miatt. 

A Titkárság csatoltan megküldi az idei évre tervezett elnökségi ülés időpontjait. Az 

időpontok a következő ülésen kerülnek véglegesítésre.  

 

3. napirend  

A közgyűlés napirendjeként szereplő „örökös tiszteletbeli tagok” sorába a beérkezett 

négy javaslatból Hajek Ferencet, Dr. Grofcsik Jánost, valamint Kővári Istvánt 

javasolják. A negyedik jelölt Dr. Pálos Istvánt a soron következő közgyűlés elé 

terjesztik. 

Az elnökség a közgyűlési anyagokat elfogadta és kiküldésre javasolta azzal, hogy a 

szakmai és pénzügyi terv kiegészítését a közgyűlés előtt a tagok még megkapják. 

 

4. napirend (Egyebek) 

Az elnök jelezte, hogy Kékszalag vonatkozásában egyeztet az érintettekkel és 

szervezőkkel az új szempontokról és a következő elnökségi ülésen napirend lesz. 

Az elnök Wossala György személyével kapcsolatosan kifejtette, hogy hosszú távon 

számít munkájára és elnöki hatáskörben felkérte elnöki tanácsadónak valamint a 

Szövetség nemzetközi megbízottjának. Az elnök továbbá tájékoztatta a jelenlévőket, 

hogy egy ún. „Öregek Tanácsa” testületet kíván felállítani, melybe a vitorlázás 

meghatározó személyiségei kapnának meghívást.  A részletekről később ad 

tájékoztatást.  

Az elnök az ülést berekesztette. 

 

Budapest, 2012-04-27 

Incze Diána 

irodavezető
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